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Onderzoek
gevolgen
projecten

MILIEU Rapport ontwikkelingen Grubbenvorst

door Leon Janssen

GRUBBENVORST – Er komt een uit-
gebreid onderzoek naar de gevol-
gen voor het milieu van alle pro-
jecten die rond Grubbenvorst
worden uitgevoerd. Verder
wordt medio volgend jaar ge-
start met het permanent meten
van de hoeveelheid fijnstof in de
lucht bij Grubbenvorst.

Om deze onderzoeken wordt al ja-
ren gevraagd door de vereniging Be-
houd de Parel en veel Grubbenvor-
stenaren. Zij maken zich grote zor-
gen over de gevolgen van de projec-
ten rond Grubbenvorst die op sta-
pel staan of inmiddels uitgevoerd
zijn. Daaronder vallen het land-
bouwontwikkelingsgebied (LOG)
Witveld met daarin het Nieuw Ge-
mengd Bedrijf (1,3 miljoen kippen,
35.000 varkens, een kippenslachter-
ij en een mestverwerkingsinstalla-
tie); de centrale verwerkingsinstalla-
tie voor zand en grind; Klavertje
Vier (inclusief de Greenportlane en
kassengebied Californië) de Veiling
ZON; Floriade/Greenpark en de au-
tosnelwegen A67 en A73.

Wethouder Leon Litjens van
Horst aan de Maas wil de milieuge-
volgen van al die ontwikkelingen
in kaart gaan brengen. Daarmee
wordt ook gekeken naar de effecten
van de projecten op elkaar.

„We hebben al eens een klein-
schalig onderzoek daarvoor uit la-
ten voeren”, zegt Litjens. „Daarin
kwam naar voren dat ze geen gevol-
gen hebben voor voor de volksge-
zondheid. Ook niet als je ze bij el-
kaar optelt. We willen echter een
uitgebreid gefundeerd rapport op
laten stellen om alle gevolgen in
beeld te brengen. Daarmee kunnen
we dan alle ongerustheid over de
volksgezondheid wegnemen, ho-
pen we. De volksgezondheid staat
ook bij ons voorop. Mocht uit de

milieueffectrapportage (mer) blij-
ken dat de gezondheid toch in het
geding is, dan zullen we maatrege-
len nemen. Mogelijk door geen toe-
stemming geven voor bepaalde pro-
jecten. Maar daar wil ik nu nog
niet op vooruitlopen.”

Litjens kondigt tevens aan dat
medio volgend jaar gestart wordt
met een permanente fijnstofme-
ting. Ook daarom is diverse malen
gevraagd. De plek waar dat gaat ge-
beuren staat nog niet vast. Hij is
wel van mening dat metingen rond
Grubbenvorst niks toevoegen. „Er
wordt op diverse plekken in Neder-
land fijnstof gemeten”, zegt Litjens.
„Met die gegevens kun je de hoe-
veelheid fijnstof in de rest van Ne-
derland berekenen. Mobiele meet-
stations controleren voortdurend
of die berekeningen kloppen. Daar-
uit blijkt dat ze betrouwbaar zijn.
Je hoeft hier dus niet te meten.”

André Vollenberg, voorzitter van
Behoud de Parel is blij dat er een
mer komt voor de projecten rond
Grubbenvorst. „Eigenlijk is dat een
erkenning voor wat we altijd heb-
ben gezegd”, aldus Vollenberg. „Als
dit het resultaat is van dat we het
vertrouwen in Leon Litjens hebben
opgezegd, dan zijn we tevreden. Ik
hoop alleen dat alles meegenomen
wordt in het onderzoek en ze de
juiste cijfers gebruiken.”


